
 Делегат Крстан Симић поставио је питање Савјету министара БиХ. Питање 

гласи: 

„Имајући у виду јавно изнесену сумњу амбасадора Јапана и Петера Соренсена у 

'поштен' утрошак и пласман средстава за санацију штете настале у катастрофалним 

поплавама, постављам сљедеће питање:  

Да ли Савјет министара ради или има намјеру да изради план санације посљедица 

поплава успостављањем механизама спречавања злоупотребе ових средстава?“ 

 

 


